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Referat 2/F24 fra 
Studienævnsmøde KunST 

Onsdag den 12.06.2024 
Kl. 09.00–12:00 
RDB14 5.237 

  
Medlemmer:  Init.: Til stede: Afbud: 
VIP:    
Anders Bonde (M) (Studienævnsforperson) AB x  
Mads Walther-Hansen (M) MWH x  
Jens Anderson-Ingstrup (MT) JAI x  
Bolette Daniels Beck (MT) BDB x  
Line Marie Bruun Jespersen (KT) LMBJ x  
Elizabeth Jochum (EJ) EJ  x 
Studerende:    
Tobias Lindhardt Togeby (MT) (næstforperson) TLT  x 
Christina Sofie Amalie Bluhme (MT) CSAB  x 
Martin Toft Steen (M) MTS  x 
Thomas Hartmann Bigum (M) THB  x 
Noora Sommer (KT) NS x  
Anton Tonnesen-Lucas (KT) ATL  x 
Observatører:    
Elsebeth Bækgaard (KT) (referent) EB x  
Kirsten Christensen (MT) KC x  
Connie Rørbæk Christophersen (M) CRC x  
Tom Nyvang (Inst.) TN x  
Winnie Ritterbusch (Inst.) WR x  
Lotte Brunø (Inst.) LB  x 
Mie Buhl (NOVA) MB  x 
Morten Søndergaard (MAC) MS  x 
Studenterstudievejledere:    
Freya Guillero Houtved Hansen (M) FGHH  x 
Karoline Westergaard Eskildsen (M) KWE  x 
 
 
 Varighed 

1. Godkendelse af dagsorden   5 min. 
 
2. Nyt fra studienævnsforperson: 20 min. 

 
a. Studierådsmøde – referat, studieøkonomianalyse – adfærdskodeks (bilag 2a) 20 min. 

 
3. Nyt fra Instituttet, fagudvalg* og studiesekretariaterne (bilag 3: Referater fra FU-møder) 20 min. 
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4. Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere 10 min. 
 
Pause  10 min. 
 
5. Studiemiljø / Danmarks Studieundersøgelse  20 min. 
 

a. Musik (bilag 5a) 
b. Musikterapi (bilag 5b) 
c. Kunst og Teknologi (bilag 5c) 
d. Media Arts Cultures (n/a) 
e. NoVA (n/a) 

 
6. Generativ AI i SSH-uddannelserne (bilag 6)  20 min. 
 
7. Godkendelse af semesterplaner/modulbeskrivelser E24  10 min. 

 
a. Musik og GIL (til skriftlig godkendelse) 
b. Musikterapi og MPS (bilag 7b) 
c. Kunst og Teknologi (til skriftlig godkendelse) 
d. NoVA (til skriftlig godkendelse) 

 
Pause  10 min. 
 
8. Censorårsberetninger 20 min. 
 

a. Musik og Musikterapi (bilag 8a) 
b. Kunst og Teknologi og Media Arts Cultures (bilag 8b) 
c. NoVA (n/a) 

 
9. Farvel til Anton og Tobias – valg af ny næstformand  5 min. 

 
10. Eventuelt   5 min. 

 
           

 
Ad 1 Godkendelse af dagsorden  
 
Dagsorden blev godkendt. 
   
Ad 2 Nyt fra studienævnsforperson: 
 

a. Studierådsmøde 
 
SNF orienterede kort om studierådsmødet, som bl.a. havde flg. på dagsordenen: AI, kandidatreform, 
institutworkshop om studerende med psykiske diagnoser og studieøkonomianalysen. (Se referatet) 
 
Der blev udtrykt interesse for en fælles workshop inkl. studenterstudievejledere for at kigge på hvordan vi 
kan blive bedre til at hjælpe studerende med psykiske diagnoser.  
Ift. rekruttering kom SNF med en opfordring til at lave tiltag og påpegede, at der kan søges midler hertil. 
Studieøkonomianalysen viser, at vi bruger flere penge på undevisning/vejledning/drift end vi får ind. Dvs. at 
vi bruger basisforskningsbevilling på at drive undervisning og det forskningsmæssige grundlag udhules 
dermed. Der vil blive sat et projekt i gang på instituttet, hvor vi kan arbejde på tværs om, hvordan vi skal 
drive institut fremover for at få bedre balance. 
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Ift. sexisme skal vi pege på handlemuligheder. Der er lavet en flyer med AAUs adfærdskodeks. Dette vil blive 
promoveret af Studie- og Trivselsvejledningen. 
 
Ad 3 Nyt fra Instituttet, fagudvalg* og studiesekretariaterne: 
 
Instituttet: 
 
TN oplyste, at søgningen til musik ser lovende ud i år og der kommer en fuld kandidatårgang. For KT og MT 
ligger det på niveau med sidste år.  
 
Fagudvalg: 
 
Musik:  
Der har været gang i modulbeskrivelser, men pga mange udskiftninger er man ikke kommet i mål endnu. 
KT:  
Der er kaos pga. at medieteknologi har har meddelt, at man ikke i E24 kan stille med kvalificerede 
undervisere. Det er foreløbig usikkert, om de vil kunne fremover. Vi har fået lovning på at elektroniske 
systemer kan overtage tre tekniske kurser. Vi mangler dog tekniske vejledere. Anca Horvath bliver ikke 
ansat. På 1/3 af uddannelsen kender vi endnu ikke navnene på underviserne. Af samme grund har vi ingen 
modulbeskrivelser og intet grundlag for skemalægning. 
MT:  
Er i gang med at lave praktikforløbet på 2. semester om. EVU kommer desværre ikke til at køre en fuld MPS 
til efteråret, men vil køre Musikpsykolgi og problembaseret læring. 
 
Studiesekretariaterne: 
 
Musik: Skema og eksamen.  
MT: Eksamenstid. 
KT: Ingen mulighed for at færdiggøre semesterplaner og lægge skema. 
 
Der er gang i Administrationsprojektet, hvor rammerne nu er sat. Fremadrettet vil der permanent være to 
områdeledere. Der indføres en teamstruktur og alle TAP kommer til at arbejde med teambaserede 
funktionsbeskrivelser. Der indføres en faglig teamkoordination. Processen løber frem til oktober, hvor den 
endelige organisering skal præsenteres for og godkendes af institutledelsen med henblik på implementering 
fra november 2024.  
 
Ad 4 Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere: 
 
KT: Der er gang i eksamenshjælp, men derudover intet særligt nyt. 
 
Ad 5 Studiemiljø / Danmarks Studieundersøgelse: 
 

a. Musik 
 
Rengøringen på toiletterne i Musikkens Hus er bragt op, da der lugter af urin på toiletterne. Det meldes ind 
via app’en og via opfølgningsprocessen til Campus service. Det er en udfordring med rengøring af 
instrumenter – der skal findes en løsning herpå. Der mangler studenterarbejdspladser. Dårlig ventilation 
(meldes ind via opfølgningsprocessen).  
 

b. Musikterapi 
 
Ikke noget påfaldende i denne omgang. Dog påpeges det, at de stillede spørgsmål ikke nødvendigvis 
relaterer til studiet, men kan også tolkes på privatliv.  
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c. Kunst og Teknologi 
Der er overordnet set en lav svarprocent. Der er kommentarer omkring trivsel og det faglige studiemiljø. Den  
faglig integration og stress vil blive italesat i forbindelse med semestergruppemøder.   
 

d. Media Arts Cultures 
  
Der er ikke modtaget tilbagemelding fra Media Arts Cultures. 
 

e. NoVA  
 
Der er ikke modtaget tilbagemelding fra NoVA. 
 
Behandlingen af studiemiljøevalueringerne blev godkendt af studienævnet.  
De respektive fagudvalg sikrer opfølgning. 
 
Ad 6 Generativ AI i SSH-uddannelserne:  
 
Der var en diskussion af skriftlige hjemmeopgaver og AI med udgangspunkt i fremsendte eksempler. 
MT har allerede ændret et modul (Udviklings- og neuropsykologi) for at tage højde for AI. 
På flere af modulerne på KT skal de studerende reflektere over eget projekt/produkt og sætte det i 
forbindelse med teori. Da de studerende selv har genereret analyseobjektet, er sårbarheden overfor AI 
måske lidt mindre. Modsat er sårbarheden større i de moduler, hvor det handler om et eksisterende værk. 
Eksamensformen ”aktiv deltagelse” er en god prøveform, som også er mindre sårbar overfor AI. Der må dog 
max. være 1/3 moduler med bestået/ikke bestået.  
Hvordan kan man tænke AI aktivt ind i opgaverne?  
Det lægger op til at vi skal lære de studerende at bruge AI. 
Er vores studieordninger stadig troværdige eller er der noget der skal laves om? 
Det aftales at tage punktet på som et tema til næste møde. 
 
Ad 7  Godkendelse af semesterplaner/modulbeskrivelser E24: 
 

a. Musik og GIL 
 
Modulbeskrivelser sendes i skriftlig høring primo august. 

  
b. Musikterapi og MPS  

 
Modulbeskrivelserne er behandlet og godkendt på fagudvalgsmøde. I udviklings- og neuropsykologi er 
bedømmelseskriterierne skrevet tydeligere ind. 
Studienævnet godkendte modulbeskrivelserne. 
 

c. Kunst og Teknologi  
 
Modulbeskrivelser sendes i skriftlig høring primo august. 
Ledelsen må påtage sig ansvaret hvis skema og modulbeskrivelser ikke bliver klar. 
 

d. NoVA  
 
Modulbeskrivelser sendes i skriftlig høring primo august. 
 
 
Ad 8     Censorårsberetninger: 
 

a. Musik og Musikterapi (bilag 8a) 
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Der er ros til administrationen og et højt fagligt niveau i musik eksaminerne. Også på MT ser det fornuftigt 
ud. 
 

b. Kunst og Teknologi og Media Arts Cultures (bilag 8b) 
 
Da årsberetningen dækker flere uddannelser, kan man ikke umiddelbar se hvordan KT og MAC bedømmes. 
Det aftales, at der trækkes censorrapporter, som vil blive behandlet på kommende FU-møde. 
Der er ikke et årligt møde med censorformandsskabet IIM. 
 

c. NoVA (n/a) 
 
Censorårsberetningerne blev godkendt af studienævnet. 
 
Ad 9    Farvel til Anton og Tobias – valg af ny næstformand 
 
Tobias og Anton færdiggør deres uddannelse og udtræder dermed af studienævnet. En stor tak til dem for 
indsatsen. 
Noora overtager posten som næstforperson. 
Da der nu er vakancer, opfordres de studerende på MT og KT til at melde tilbage, hvis de er interesserede. 
Der er mulighed for at indsupplere indtil næste valg. 
 
Ad 10 Eventuelt   
 
Ingen bemærkninger. 
 
Næste møde: 

09. oktober  
11. december  
 
Husk at afholde FU-møder senest 14. dage før, så bilag til SN-mødet kan fremsendes rettidigt. 
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